
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 23. september 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 377

Vil ministeren oplyse, hvor mange steder og hvor i Fyns Politi man har lokaler placeret

lokalt uden for Odense og Svendborg, og vil ministeren redegøre for om disse lokaler kan

udnyttes bedre, således at man planlægger efter at have lidt flere faste politibetjente pla-

ceret lidt flere timer pr. uge de pågældende steder, så man dermed kan opnå et bedre

lokalkendskab for betjentene, en mere effektiv sagsbehandling og en lidt større synlighed

i lokalområderne, når en andel af arbejdet kan udgå derfra, dog således at man fortsat

overordnet set er én samlet politistyrke, idet der henvises til nyhedsudsendelser kl. 19.30

på TV2Fyn den 17. og 18. september 2019 og artiklen ”Sagsbunker vokser hos politiet:

Som at hoppe fra tue til tue, siger tillidsmand” fra Fyens Stiftstidende/Fyens.dk den 18.

september 2019?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Erling Bonnesen (V).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Erling.Bonnesen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Preben Bang Henriksen

formand
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